

Title (en)  
Electrical connector.

Title (de)  
Elektrischer Steckverbinder.

Title (fr)  
Connecteur électrique.

Publication  
**EP 0312747 A1 19890426 (DE)**

Application  
**EP 88114518 A 19880906**

Priority  
DE 3735312 A 19871017

Abstract (en)

For an electrical connector with markings for designating conductor connections it is proposed to provide retaining parts (12) for the attachment of marking carriers (8) on the narrow sides (3) of the connector. The marking carriers (8) are in this case arranged above the conductor connection plane (16) and the conductor connections (5) are accessible even when the marking carriers are fitted. Retaining slots (9) for commercial marking plates (11) are provided in the marking carrier (8), it being possible to latch multi-digit designations therein if required. <IMAGE>

Abstract (de)

Für einen elektrischen Steckverbinder mit Bezeichnungen für die Kennzeichnung der Leiteranschlüsse wird vorgeschlagen, an den Schmalseiten (3) des Steckverbinder Halterungsteile (12) für die Befestigung von Bezeichnungsträgern (8) vorzusehen. Die Bezeichnungsträger (8) sind dabei oberhalb der Leiteranschlußebene (16) angeordnet und die Leiteranschlüsse (5) sind auch bei montiertem Bezeichnungsträger zugänglich. Im Bezeichnungsträger (8) sind Aufnahmenuten (9) für handelsübliche Bezeichnungsschilder (11) vorgesehen, wobei ggfs. mehrstellige Kennzeichnungen in diese eingerastet werden können.

IPC 1-7  
**H01R 9/26**

IPC 8 full level  
**H01R 13/46** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01R 13/465** (2013.01)

Citation (search report)  
[X] DE 3608535 C1 19870514 - WIELAND ELEK SCHE IND GMBH F

Cited by  
EP0550324A1; FR2685823A1; US5313372A

Designated contracting state (EPC)  
CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0312747 A1 19890426**; DE 3735312 C1 19890202

DOCDB simple family (application)  
**EP 88114518 A 19880906**; DE 3735312 A 19871017